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Nr 5-1986

Protokoll fört vid Bronsyxan Sam-

fällighetsförenings styrelsemöte
1996-14-72
Närvarbnde I Magnus Månsson

Erik hlredting
Peter Haglund
Birgitta Rydh

$ t' Mötete öpp-
M. Månsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade nands

mötet öppnat.
$ 2.

Föregående rnötesprotokoll godkändes

$ 3.

Kassören meddelade att två st. lådor för sand nu är 6r-
skaffade och uRpstältda på garageplanen vid Bronskittel-
gatan - BronsnåIsgatanr (vid föreninqens förråd) samt Bärn-

stensgatan - Kantyxgatan (vid värmecentra'len) '
Desgutom mgddelades att fören^ngen nu köpt in de 5 värme-

växlare ssm omnämnts i protokolL 4.1986 $e;2. Dess;: värme-

växlare kom,ter att lagel'hållas hos RaCiator tills det att
behövande mecllemmar köPer dem
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Arete föreningsstämma är faststätld till tisdagen den

1 I rov. kl . 1 9.00 i Brandthovdaskolans matsal '
$ 5.

Beeiktning av föreningens gemensamma egendom har skettt
varvid inga större brist,er framkom. Det finns doclo behov

av reparation av asfaltytor på vissa hålI och atyreleen

vill deseutom rikta en skarp maning titl de medlemmar gom

ej hålIer efter grusgångarne utmed sina tomtgränset.
$ 6.

Utöver Radiator har'ävcn NVS oeh BPA sagt sig villiga att
ge pn viss rabatt på material och arbete hos föreningens

medlemmar utan att för den skull innebära några förbindel-
ser för förtötäg'gn.'-

$ z'
Från Västerås Kommuns Stadsbyggnadskontor har föreningen

erhåIlit en remiss anq. förslag till uppförande av ny Kon-

sumbutik jämto bilperkering på grönytan mollan 1;a Bjur-

hovdagången och Bjur
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hovdagatan. styrelsen beslöt att avge föliande svar!

Plusvärde: Närmare till butik för flertalet medlemmar'

Minusvärde: Gräsytan för fritidsaktiviteter begränsas'

Trafiksituationen vid vår utfart mot Bjurhovda-

vä9en kompliceras med ökad olycksrisk'
ö*aa olycksrisk för .fotgängare (barn) som korsar
Bjurhovdavägen ti11 butiken '

$ g. Kabel-TV-

Som många redan noterat är Televerket nu i full färd med anslutning

arbetet på vårt ny centralantennät. Man räknar med at't
snart påbörja den slutliga instaltationen i resp. fastig-
heL, varför alla medlemmar uppmanas att tiltmötesgå nöd-

vändiga arrangemang för att ge Televerket,s folk tiltträde 
-)

hos vår och en. Närmare information och tips kring in-
staltationen kommer att distribueras separat tiII alla
fastigheter. ^,

$ g'

0rdf. l"l. Månsson tackade för visat interesse och för-
klarade mötet avslutat.

Justera$ ! Västerås i9S{n*1O'22
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